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1. English: Proposals by Switzerland Regarding the Declaration of the Source of Genetic
Resources and Traditional Knowledge in Patent Applications, WIPO documents
PCT/R/WG/4/13 and, with identical contents, PCT/R/WG/5/11 Rev.
<http://www.wipo.int/edocs/mdocs/pct/en/pct r wg S/pct r wg 5 11 rev.pdf>

Frangais: Propositions de la Suisse en ce qui concerne la déclaration de la source des
ressources génétiques et des savoirs traditionnels dans les demandes de brevet, OMPI
document PCT/R/WG/5/11

<http://www.wipo.int/edocs/mdocs/pct/fr/pct r wg S/pct r wg 5 11.pdf>

G3g) ol O 3 A il Cojlally &30, g0 31l jaae e MYl plas |y Sl 1y 0
PCT/R/WG/5/11 Rev &asy Ol gzl yuan, PCT/R/WG/4/13

2. English: Additional Comments by Switzerland on Its Proposals Regarding the Declaration
of the Source of Genetic Resources and Traditional Knowledge in Patent Applications,
WIPO document PCT/R/WG/6/11
<http://www.wipo.int/edocs/mdocs/pct/en/pct r wg 6/pct r wg 6 11.pdf>

Francais: Observations supplémentaires de la Suisse portant sur les propositions
concernant la déclaration de la source des ressources génétiques et des savoirs traditionnels
dans les demandes de brevet, document OMPI PCT/R/WG/6/11
<http://www.wipo.int/edocs/mdocs/pct/fr/pct r wg 6/pct r wg 6 11.pdf>
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3. English: Further Observations by Switzerland on Its Proposals Regarding the Declaration
of the Source of Genetic Resources and Traditional Knowledge in Patent Applications,
WIPO document PCT/R/WG/7/9

<http://www.wipo.int/edocs/mdocs/pct/en/pct r wg_ 7/pct r wg 7 9.doc>

Frangais: Observations supplémentaires de la Suisse portant sur les propositions
concernant la déclaration de la source des ressources génétiques et des savoirs traditionnels
dans les demandes de brevet, document OMPI PCT/R/WG/7/9
<http://www.wipo.int/edocs/mdocs/pct/fr/pct r wg 7/pct r wg 7 9.doc>
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